



质量方针 Quality policy

海斯坦普一直致力于成为一家客户至上、质量出众的最佳汽车供应商，同时保持可持续发展的经济、环境和良好的社会声誉。

At Gestamp, we want to become the most renowned automotive supplier for our customer orientation and the quality of our products over their lifetime, while maintaining a sustainable economic, environmental and social footprint.

为了使创新处于汽车领域的领先地位，我们用尽一切努力探索和研发独创性的产品和独树一帜的技术。为了降低能耗和环境的影响，我们致力于推进汽车安全性和轻便性。

In order to position ourselves at the forefront of innovation in the automotive sector, we make every effort to research and thus develop innovatively designed products and trendsetting technologies. We aim to facilitate increasingly safer and lighter vehicles in order to reduce energy consumption and environmental impact.

除了推进我们的零缺陷战略，对于客户，在质量方面我们努力通过持续改进产品质量、过程效率和质量体系，并且基于风险管理从而关注预防性质量，努力成为业内标杆。

In addition to applying our zero defect strategy, we strive to become a benchmark in quality for our customers through continuously improving our products and the efficiency of our processes and systems (quality management system), focused on preventive quality based on risk management.

作为一家优秀的企业，海斯坦普以自己的实际行动来满足一切可实现的要求，从而为其产品、员工和环境负责。

As a good corporate citizen, we assume responsibility for our products, our employees, the environment and everyone who are affected by our actions satisfying the applicable requirements.

为了与我们集团战略一致，我们达成了以下价值共识：

- ☑ 客户是商业的核心
- ☑ 常规性的优秀运营
- ☑ 以创新为前进的工具
- ☑ 可持续发展是经久不衰的源泉
- ☑ 人是成功的基石

In line with our corporate strategy, the following values represent our commitment:

- ☑ The client as the center of business;
- ☑ Operational excellence as a regular practice;
- ☑ Innovation as a means of progress;
- ☑ Sustainability to ensure permanence in time;
- ☑ People as architects of success.

Alberto Moreno

Corporate Quality

Kevin Stobbs

President, Asia Division

Rafael Marquez

Quality, Asia Division

Andy Lv

Plant Manager